ОРИГИНАЛ
Nokia 2220 slide Review

Trying to take over the mass mobile phone market, Nokia launched a new range of cheap handsets at a very low price. I'll emphasize the latter as very unusual, the Finnish manufacturer being renowned for their not so cheap prices even for its low budget line-up. The phone in question now is called Nokia 2220 slide and looks, feels and functions like a common slider phone with basic features. If you expect anything else than being able to talk on the phone, then you should look elsewhere and avoid buying this handset. 

The device lacks even the most standard features that we are used to have in any kind of mobile phone, such as: memory card, Bluetooth or USB port for PC synchronization. Even though you will probably not find all these features embedded into a single low-budget handset, at least one of those can be used to transfer files. The only possible way to send out the pictures you've made with the included camera is by MMS or sharing them on the Internet, but that requires additional data transfer costs. 

Announced in November 2009, Nokia 2220 slide was made available on the market in February 2010 and can be bought for only USD60 without any subscription. Color variation is one of the strong points of the device, as users can choose one of the six available colors: Hot Pink, Graphite, Turquoise, Warm Silver, Purple and Blue.
	





	
	




	




	




	







Design 

First warning for people that do care about their phone's look: don't expect too much from Nokia 2220 slide, as you'll be disappointed. Still, the handset can be reckoned as a standard slider of rather small dimensions: 97.4 x 47 x 15.9 mm. Weighing exactly 93.5g, Nokia 2220 slide is no bigger than a business card when it is closed. The rounded shape of the phone may remind someone of a pebble, but only by far. Surprisingly for its low price, the device hasn't been made from a cheap looking plastic. The front part is covered by shiny plastic that doesn't catches fingerprints at all, while the battery cover is made from a rather mat material. 
	





	
	




	




	







The big rounded Navi-Key has been covered by a special paint that makes it look like metal, but in fact it's still made from plastic. There are only four keys that help users operate of slider: Accept and Reject calls, as well as two contextual keys. Clicking the middle of the Navi-Key works like Enter command.
ПЕРЕВОД
Обзор Nokia 2220 slide
В попытке занять лидирующую позицию на рынке мобильных телефонов, Nokia запустила новую серию слайдеров по очень выгодной цене. Я отмечу необычным тот факт, что финский производитель известен своими высокими ценами, несмотря на низкий бюджет. Обсуждаемый телефон называется Nokia 2220 slide. Он выглядит как обычный слайдер и обладает его базовыми функциями. Так что если вы ожидаете большего, чем просто возможности говорить по телефону, то выбирайте другую модель.

В этом слайдере отсутствует большинство стандартных функций, к которым мы привыкли в других моделях телефонов. Здесь нет карты памяти, Bluetooth и USB порта для синхронизации с ПК. Даже если вы считаете, что все эти функции не нужны такому малобюджетному устройству, то одна из них, по крайней мере, вам необходима для обмена данными. Единственной возможностью передать или разместить в интернете фото, сделанные встроенной камерой, является MMS, но это требует дополнительных затрат.

Представленный в ноябре 2009 года, Nokia 2220 slide появился на рынке в феврале 2010 года, и его можно было приобрести только за USD60 без каких-либо доплат. Разнообразие цветных корпусов - одна из сильных сторон данного телефона. Покупатели могут выбрать один из шести доступных цветов: ярко розовый, графит, бирюза, теплый серебристый, пурпурный, голубой.
	





	
	




	




	




	







Дизайн. 

Первое предупреждение для тех людей, которые заботятся о своем телефоне: не ожидайте слишком многого от Nokia 2220 slide, так как вы будете разочарованы. Тем не менее, телефон можно назвать стандартным слайдером малого размера: 97.4 x 47 x 15.9 мм. Вес – ровно 93.5г и в закрытом виде он не больше визитки. Округлая форма телефона напоминает гальку, но это только на первый взгляд. Несмотря на низкую цену, телефон изготовлен не из дешевого материала. Передняя часть покрыта блестящим пластиком, на котором не остаются отпечатки пальцев, а крышка батарейного отсека имеет матовую поверхность. 

	





	
	




	




	







Большая круглая кнопка управления покрыта специальной краской и выглядит так, как будто она сделана из металла, но на самом деле она из пластмассы. Только четыре кнопки управляют слайдером: кнопки принятия и отклонения вызова и две контекстные кнопки. При нажатии на середину круглой кнопки выполняется команда Ввода.
